
 

 

Jaarverslag 2022 

 

Inleiding: 

Ook dit jaar -2022- verliep de start van het jaar zonder nieuwjaarsreceptie, dit alles door de 

coronapandemie. De persconferentie van 25 januari gaf enige ruimte, het wijkcentrum mocht weer 

van 5.00 uur tot 22.00 uur onder voorwaarden open, mits er een rekensommetje gemaakt werd n.l. 

per ruimte mocht er per 5 m2 een bezoeker aanwezig zijn.  

Natuurlijk hebben wij als bestuur ons exact gehouden aan de regelgeving, al hadden wij heel graag 

alle activiteiten laten plaatsvinden. De behoefte van de leden was groot, dat was duidelijk merkbaar, 

ondanks dat de bar nog gesloten bleef. Maar gelukkig duurde dit niet al te lang, op 25 februari 

kwamen alle maatregelen te vervallen.  

Wij konden weer volop aan de slag met het verhuren van de zalen, de activiteiten konden weer 

doorgang vinden en vooral: iedereen was weer welkom. De situatie werd weer bijna “normaal”.  

Alleen, de wijkvereniging heeft wel in de afgelopen periode financieel een groot verlies geleden. De 

maandelijkse huur is ruim 4800 euro en met de kwijtschelding van de huur gedurende een aantal 

maanden waren wij blij, maar het bedrag woog lang niet op tegenover de maandelijkse kosten. 

Daarbij kreeg de wijkvereniging in de laatste maanden ook te maken met de energiecrisis.  

De inkomsten bestaan uit de baromzet en de zaalverhuur. Het was heel fijn dat het wijkcentrum weer 

open kon, maar de eerste maanden was de omzet van de bar nog heel beperkt en ook de verhuur lag 

nog grotendeels stil. Gelukkig was dat een tijdelijk probleem, geleidelijk aan werd er weer meer 

gebruik gemaakt van het centrum.  

Het probleem dat ontstond was wel dat veel vrijwilligers waren gestopt, een probleem waar nog een 

goede oplossing voor gevonden moest / moet worden.  

 

Overzicht van de activiteiten: 

Koffiesoos-activiteiten 2022 

Wekelijks vonden er op vrijdagmorgen koffiesoos-activiteiten plaats. 

Voornamelijk bij de handvaardigheidsactiviteiten kon er gerekend worden op veel bezoekers= 

deelnemers. Als er door Cokkie gezongen werd en de bezoekers een keuze konden maken uit de 

liedjes, was de waardering hiervoor groot. Zelf meezingen met een tekst op het scherm was een 

activiteit waarbij het aantal deelnemers gering was. Bij de evaluatie aan het eind van het jaar is 

besloten deze laatstgenoemde activiteit in 2023 te schrappen. 

Sport voor ouderen: 

Na de corona periode bleek de behoefte aan meer lichaamsbeweging groot. Het aantal deelnemers is 

bijna verdubbeld. Sport voor ouderen wordt georganiseerd door de gemeente.  



 

Clubs en verenigingen 

De navolgende clubs waren met een eigen bestuur onderdeel van de wijkvereniging en maakten in 

2022 wekelijks gebruik van de faciliteiten van het wijkcentrum: 

- Bridgeclub Essesteijn ( BCE) 

- Klaverjasclubs Essesteijn (KCE) 

- Country Line dance  

- Zelfstandige verenigingen: 

- Go  

- Schaken  

 

Ledenbestand 

Het ledenbestand is tijdens de coronaperiode teruggelopen. In 2022 en 2023 is er weer sprake van 

meer inschrijvingen. Het aantal leden op dit moment is ruim 500.  

Vrijwilligers 

Het aantal vrijwilligers is gedurende de laatste jaren teruggelopen. Ook hier kunnen we het feit dat 

activiteiten regelmatig niet konden plaatsvinden, als een oorzaak aanwijzen. Ieder had in 2022 een 

onzekere periode achter de rug door de corona. Discussie over het wel of niet verplicht stellen van 

het dragen van mondkapjes, controleren of een bezoeker gevaccineerd is, gaf een hele andere 

beleving van de rol van gastheer/gastvrouw.  

De wijkvereniging heeft nu heel hard meer vrijwilligers nodig om het wijkcentrum draaiend te 

houden. Dit zal het grootste aandachtspunt voor de komende periode worden.  

De vrijwilligers vormen de basis voor het voortbestaan van het wijkcentrum, wij spreken hier alle 

waardering uit voor hun inzet, maar ook voor het meedenken, kortom voor hun betrokkenheid. 

Bestuur 

De samenstelling van het bestuur was in 2022 als volgt: 

Dagelijks bestuur: 

- Voorzitter   Janny Ploeg     herbenoemd in 2020  
- Secretaris   vacature     sinds 2022 
- Penningmeester  Jo Ermers     benoemd in 2019 
- 2e Penningmeester  Krijn Korbee           benoemd in 2019 

Bestuursleden 

- Technische onderhoud  Roel Janssen           benoemd in 2016 

Vrijwilligers: 

- Coördinator vrijwilligers  Annie Genin Goetz 

- Verhuur zalen    Rob Swartz                                                                     

- Voorzitter evenementen commissie Martine Swartz  

- Ledenadministratie    Ria Augustijn                                       

- Beheerder fooienpot   Anneke Borsboom 



 

Het verhuren van zalen in het wijkcentrum werd gecoördineerd door Ab Lenson, hij is hier vanwege 

privéomstandigheden mee gestopt. Erwin Klatt heeft tijdelijk deze taak op zich genomen. Na de 

zomervakantie is zijn taak overgenomen door Rob Swartz.  

Ook is de tweede penningmeester, Laurent Adriaanse, gestopt nadat de wijkvereniging is overgestapt 

op een ander administratieprogramma. Laurent heeft vele jaren de financiën voor het wijkcentrum 

geregeld, waar wij hem heel dankbaar voor zijn. Hij is gelukkig nog als vrijwilliger regelmatig aanwezig 

in het wijkcentrum.  

De ledenadministratie werd vanaf 1 april 2018 tot 1 januari 2023 op voortreffelijke wijze verzorgd 

door Ria Augustijn. Ook hier komt een vacature, die mogelijk op korte termijn ingevuld wordt. 

 

Toelichting Bestuur 

Een groot punt van zorg is het aantal vacatures voor een bestuursfunctie. 

De voorzitter en de coördinator onderhoud hebben hun taak de maximale periode vervuld. 

De functie van secretaris was al vacant en dit jaar hebben ook de eerste en tweede penningmeester 

besloten om hun taak als penningmeester te beëindigen. Tevens is een coördinator PR van groot 

belang voor de vereniging 

Indien u zich kandidaat wenst te stellen voor een van genoemde functies dan dient u dit 

schriftelijk te doen, gericht aan bestuur Wijkvereniging Essesteijn, uiterlijk vóór 7 april 

aanstaande.  

Met in achtneming van Artikel 11 lid 4 van het Huishoudelijk Reglement van 

Wijkvereniging Essesteijn d.d. 5 maart 2015. 

“Tot tenminste 5 dagen voor de vastgestelde datum van de Algemene Ledenvergadering 

kunnen door het bestuur of door tenminste vijf leden kandidaten worden gesteld voor de 

functie van bestuurslid.” 

 

Overleg met de clubs 

Overleg met de clubs is helaas komen te vervallen doordat de voorzitter op de afgesproken dag 

corona bleek te hebben en in die periode corona, wel de mildere soort, zich snel verspreidde. Helaas 

is hier de uitspraak: “van uitstel komt afstel” van toepassing.  

De bestuursleden zijn heel regelmatig aanwezig in het wijkcentrum, onderling is er regelmatig 

informatie uitgewisseld.  

 

Beheer wijkcentrum (onderhoud gebouwen en inventaris): 

Door het financiële verlies dat is veroorzaakt door sluiting van het wijkcentrum door de corona 

uitbraak, en in een later stadium de energiecrisis, is het wijkcentrum wel onderhouden maar vond er 

een beperkte investering plaats.  



Niet alle werkzaamheden die plaatsvonden worden genoemd. Het onderhouden van ons wijkgebouw, 

inclusief alles wat te maken heeft met de alarmering, verwarming, sleutelbeheer, schoonmaak, kleine 

reparaties en dergelijke is teveel om op te noemen. Los nog van contacten en overleg met 

leveranciers. 

Zeker waard om vermeld te worden is dat gedurende de kerstvakantie veel tijd besteed is aan het 

moderniseren van de Fenixzaal door vrijwilligers. Het bestuur is de vrijwilligers: Gerda en Cor Ardon, 

Sandra Maenhout, Guusje Mierop, Inke en Laurant Adriaanse, Martine en Rob Swärtz, Liesbeth en 

Peter de Hoop, Erwin Klatt, Jan en Stephan ter Stege, Jaap Peijs, Martin van der Zwan, Ben Kettenis, 

Jan Bernard, Jan Storre en Roel Janssen zeer dankbaar. Een grote klus, het resultaat wordt zeer 

gewaardeerd. Behalve dat de huidige bezoekers zich in een prettiger omgeving bevinden, zal dit de 

verhuur van de Fenixzaal zeker bevorderen. De extra verlichting in de Fenixzaal geeft heel mooie 

effecten, diverse opties zijn mogelijk. Het zal de feestvreugde zeker verhogen.  

 

Evenementencommissie 

Gelukkig heeft de evenementencommissie, tot op heden bestaande uit twee personen, de 

maandelijkse dansmiddagen weer kunnen realiseren. De dansmiddagen zijn inmiddels uitgegroeid tot 

een gezellige activiteit voor de vele bezoekers met zowel een maatschappelijke als een zakelijke kant. 

Mede door de mogelijkheid om aan het einde van de middag, tegen een eigen bijdrage, met elkaar 

een “Indische” maaltijd te nuttigen. Dit bleek en blijkt een succesformule. De opbrengst van de 

entreekosten worden op basis van een beleidsformule na aftrek van de uitgaven overgemaakt op 

rekening van de wijkvereniging.  Echt een schot in de roos.  

De evenementencommissie organiseerde in 2022 met medewerking van vrijwilligers dit jaar ook de 

nieuwjaarsreceptie en de haringavond.  

Verder was de evenementencommissie een van de aanjagers van de renovatie van de Fenixzaal.  

  

Voorburg, maart 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 


